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 Utdragsbestyrkande 
 

Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2022-09-26 

Plats och tid Kommunhuset sessionssalen, måndag 26 september 2022, klockan 
18.00-18.35 

  
Beslutande Pia Sjöberg (s) 

Kjell Öjeryd (v) 
Daniel Grundström (s) 
Maria Broberg (v) 
Katarina Lövgren (s) 
Jan Lövgren (s) 
Inger Stenlund (v) 
Carina Selbrand (c) 
Bo Brydsten (s) 
Oscar Öjeryd (v) 
Viveca Lindbom (s) 
Robin Fransson (v) 
Sven-Åke Nilsson (s) 
Jan Axelsson (c) 
Kjellan Grundström (v) 
Lennart Sjöberg (v) 

 
Tjänstgörande ersättare Styrbjörn Lind (s), tjänstgör för Erika F Hedman (s) 
 Bengt Abrahamsson (v), tjänstgör för Urban Isaksson (v) 
 Alexandra Wermelin (c), tjänstgör för Kristina Axelsson (c) 
 
Övriga deltagare Mats Engman, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Rickard Åleberg, nämndsekreterare 
 
Utses att justera Pia Sjöberg (s) och Carina Selbrand (c) 
 
 
Justeringens tid och plats Kommunhuset, torsdag 29 september 2022, klockan 13.00 
 
 
Underskrifter Sekreterare  _______________________________  Paragrafer 88-108 
  Sara Grundström 
 
 Ordförande  _______________________________   
  Maria Broberg 
 
 Justerande  _______________________________  ______________________  
  Pia Sjöberg (s) Carina Selbrand (c) 
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 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2022-09-26 Paragraf 88-108 
 
Datum för anslagets uppsättande 2022-09-29 Anslaget tas ner efter  2022-10-21 
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift   _______________________________  

 ______________________________  
Sara Grundström 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 88  
 
Godkännande av kallelse 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 14, bör styrelsens, övriga 
nämnders och beredningars förslag till beslut eller yttranden i de ärenden som 
tagits in i kungörelsen skickas till varje ledamot och ersättare senast sju 
kalenderdagar före sammanträdesdagen. Ordförande bestämmer i vilken 
omfattning övriga handlingar i ett ärende ska skickas till ledamöter och 
ersättare före sammanträdet. 
 
Kallelsen och övriga handlingar skickas elektroniskt. Handlingarna i varje 
ärende bör finnas tillgängliga för allmänheten i sammanträdeslokalen under 
sammanträdet. Interpellationer och enkla frågor bör skickas till samtliga 
ledamöter och ersättare före det sammanträde vid vilket de avses bli ställda. 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 89  
 
Fastställelse av ärendelistan 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendelistan fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Godkännande av kallelsen  
6 Fastställande av ärendelistan  
7 Allmänhetens frågestund  
8 Ordförandena informerar  
9 Meddelanden  
10 Inkomna medborgarförslag  
11 Motion - Tomter för åretruntboende och industri 2022/385 
12 Motion - Tillgängligare återvinningsanläggningar 2022/386 
13 Motion - Området kring busstationen i Sorsele 2022/387 
14 Motion - Verksamheten Piraten 2022/379 
15 Redovisning partistödets användning - 2021 2022/179 
16 Överförmyndarnämnden i södra Lappland - Reglemente, 

samverkansavtal. 2023-01-01 2022/293 
17 Ny förbundsordning för Kommunalförbundet Partnerskap 

Inland - Akademi Norr 2022/365 
18 Arbetsordning kommunfullmäktige från 2022-10-15 2022/380 
19 Reglemente för kommunstyrelsen från 2023-01-01 2022/384 
20 Reglemente för samhällsbyggnadsnämnden från 2023-01-01 2022/420 
21 Reglemente för valnämnden 2022/422 
22 Vindkraftpark Jiltjaur - Begäran om kommunal tillstyrkan 2021/18 
23 Försäljning av fastigheten Gargnäs 1:113 2022/296 
24 Sammanträdesdagar 2023 2022/436 
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Kf § 90  
 
Allmänhetens frågestund 

Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
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Kf § 91  
 
Ordförandena informerar 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (v), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
− Bredband. Det har varit lite krångel med byggandet på olika sträckor, men 

nu är en överenskommelse gjord för en lösning. Vi ska även ta krafttag till 
nästa år och få så mycket som möjligt byggt innan projektperioden är slut i 
december 2023. Kommer att innebär ökade kostnader.  

− Inlandsbanan har tidigare begärt ett ägartillskott på 1,2 miljoner kronor. 
Sorsele beslutade att gå med på det under förutsättning att alla andra 
kommuner också gick med på detta. 15 av 19 kommuner har beviljat 
ägartillskott. Tre kommuner, Sorsele, Östersund och Gällivare, hade 
villkorat medans Arvidsjaur sa nej. Det innebär att Inlandsbanan AB får 11 
miljoner kronor mindre och måste nu hitta en lösning. 

− Biosfärsområdet har haft en del möten. Sorsele är med där, men hur många 
av våra medborgare vet vad de jobbar med och vad har hänt de senaste åren? 
Kommer därför att bjuda in verksamhetsansvarig för att berätta om detta. På 
grund av att Sorsele är med i Biosfärsområdet har studenter från statens 
lantbruksuniversitet lagt deras fältstudier här med 80 elever. De var här i 
Sorsele en dag och åkte sedan till Ammarnäs och övernattade där. 

− Arena Sorsele. Idag har man haft ett möte och är på gång med en 
projektledare. Förhoppningen sätts spaden i jorden under 2023. 

 
Inger Stenlund (v), social- och utbildningsutskottet, informerar bland annat om; 
− Vill börja med att dementera en uppgift från fullmäktige den 20 juni. Våran 

medicinskt ansvarig sjuksköterska kommer inte att sluta. Det var helt fel 
uppgift från min sida. 

− Suttit i ett digitalt möte med inspektionen för vård och omsorg (IVO) som 
håller på med granskning av våra särskilda boenden och hemtjänsten. 
Intressant möte. De har gjort en uppföljning och det har funnits brister i 
kommunikationen. Mycket har hänt under det senaste året och IVO var 
mycket nöjda. 

− Skolchefstjänsten är tillsatt av Annelie Andersson från Arvidsjaur. Hon 
börjar här vid läsårsskiftet. 

− Vid senaste social- och utbildningsutskottet så såg budgeten bra ut, och det 
känns bra. 

− Vill passa på att tacka kommunfullmäktige för tiden som ordförande för 
social- och utbildningsutskottet. 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 91, forts. 
 
Jan Axelsson (c), samhällsbyggnadsnämnden, informerar bland annat om; 
− För första gången har de fått en budget som täcker de utgifter som nämnden 

har, ser lovande ut. 
− Vill även passa på att tacka kommunfullmäktige för tiden som ordförande. 
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Kf § 92  
 
Meddelanden 
Kommunfullmäktiges beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 
1. Länsstyrelsen Norrbotten - Inspektionsprotokoll från tillsyn av 

Överförmyndarnämnden i Södra Lappland, dnr 2022/333-190. 
2. Mark- och miljödomstolen – Slutligt beslut om laga kraft gällande 

detaljplan Blattnicksele, dnr 2020/408-214. 
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Kf § 93  
 
Inkomna medborgarförslag 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt arbetsordning för kommunfullmäktige § 33, får den som är folkbokförd i 
kommunen väcka ärenden i fullmäktige. 
 
Till dagens sammanträde har inte inga nya medborgarförslag inkommit. 
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Kf § 94 Dnr 2022/385-250 
 
Motion – Tomter för åretruntboende och industri 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Jan Axelsson, Centerpartiet, har lämnat in en motion med följande förslag; 
 
Ammarnäs är idag en expansiv ort i Sorsele kommun och det byggs ett stort 
antal fritidshus i området. Vad som saknas i dagsläget är större tomter för 
byggande av åretruntboende samt industritomter. 
 
Industritomter saknas också i Blattnicksele och Gargnäs. 
 
Det är av stor vikt att det finns säljklara tomter för åretruntboende och 
industritomter till företag, så att kommunen kan växa. 
 
Centerpartiet vill; 
− Att kommunen snarast styckar ut ett antal större tomter som görs klara för 

försäljning, i ett väl utvalt område. De ska vara lämpliga för byggnation av 
åretruntboende bostadshus. 

− Att tomter lämpliga för byggande av hyreshus i ett väl valt område styckas 
ut och görs klara för försäljning. 

− Att kommunen styckar ut ett antal tomter för industribyggnader i 
Ammarnäs, Blattnicksele och Gargnäs, där det finns kommunalt ägd mark, 
och de görs klara för försäljning.  

 
Beslutsunderlag 
Motionen 
 
Förslag till beslut 
Maria Broberg (v) – Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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Kf § 95 Dnr 2022/386-456 
 
Motion – Tillgängligare återvinningsanläggningar 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Jan Axelsson, Centerpartiet, har lämnat in en motion med följande förslag; 
 
Sorseles Återvinningsstation, ligger idag vid gamla soptippen Svartliden. Det 
görs cirka tolv till femtontusen besök årligen, vilket betyder en stor 
miljöpåverkan med utsläpp enbart för att lämna material på 
återvinningscentralen. Man kan räkna med cirka en liter bränsle extra för varje 
besök och det stämmer inte överens med kommunens Eko-profil och miljö- 
och hållbarhetsarbete. 
 
Genom att flytta återvinningen till Sorsele tätort så skulle miljöpåverkan 
minska rejält och anläggningen skulle kunna vara öppen varje vardag, med 
bättre service och högre grad av sortering av till exempel metall, trä med mera, 
vilket minskar kommunens kostnader och utsläpp. 
 
Ett utökat samarbete mellan kommunala verksamheter för bemanning av 
återvinningscentralen och genom detta en ökad sorteringsgrad, kommer det att 
gynna kommunen ekonomiskt. 
 
Tillgängligheten för våra företag och medborgare att ha ökad tillgång till 
återvinningsanläggningen för bättre service och ökad återvinning är viktigt. 
 
Centerpartiet i Sorsele vill; 
− Att kommunen flyttar återvinningscentralen från Svartliden till Sorsele 

tätort 
− Att kommunen inleder samarbete med Piraten och övriga lämpliga 

kommunala verksamheter för att öka bemanning och sorteringsgrad av 
material. 

− Att hålla den öppen alla vardagar för ökad kommunal service till 
medborgarna. 

− Att införa så kallat ”taggsystem” till de som har behov av att lämna material 
på andra tider än ordinarie öppettider för ökad tillgänglighet. 

− Att så kallade ”taggsystem” införs på kommunens övriga 
återvinningsanläggningar för ökad tillgänglighet.  

 
Beslutsunderlag 
Motionen 
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Kf § 95, forts. 
 
Förslag till beslut 
Maria Broberg (v) - Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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Kf § 96 Dnr 2022/387-810 
 
Motion – Området kring busstationen i Sorsele 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Nina Häreskog-Linder, Centerpartiet, lämnar i en motion följande förslag; 
  
Då vi beslutade att göra i ordning området kring SJ-stationen var en del 
skeptiska, behövs det verkligen? Men se nu, våra turister, lastbilschaufförer 
och vi själva sätter oss gärna ner i denna lugna miljö för en stunds vila, för att 
ta en fika och umgås med varandra. Detta gör att området känns välkomnande 
för våra förbipasserande som då lockas att stanna av en stund. 
 
Denna känsla och upplevelse anser jag ska finnas även vid busstationen nere 
vid ICA, då våra bussresenärer kliver på och av bussarna. De ska mötas av 
framtidstro, positiva vibbar och en avkopplande miljö. De ska lämna ett 
samhälle med en go känsla av välbehag efter att ha haft möjlighet att ta en fika 
och suttit och bara känna att Sorsele var ett trevligt ställe att vara i. 
 
Med den miljö som idag är kring busstationen så finns det ingen möjlighet att 
resenärer, turister får den känslan. Att vi som bor här kan sätta oss ner en stund 
och samtala med varandra och ha en social gemenskap. Nina Häreskog-Linder 
vill att vi allvarligt tar ett tag att förändra detta område, för vår egen skull såväl 
för resenärer, turister. 
 
Centerpartiet i Sorsele vill; 
− Att miljön runt busstationen i Sorsele ses över och görs attraktivt för 

resande, besökare och invånare. 
 
Beslutsunderlag 
Motionen 
 
Förslag till beslut 
Maria Broberg (v) – Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen  
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Kf § 97 Dnr 2022/379-701 
 
Motion – Verksamheten Piraten 
Kommunfullmäktiges beslut 
Överlämnar motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Kristina Axelsson, Centerpartiet, lämnar i en motion följande förslag; 
 
Piraten är en verksamhet som erbjuder daglig verksamhet, sysselsättning och 
arbetsträning till personer med psykosocial ohälsa. Det är också en kommunalt 
driven second hand-butik samt sköter också Fritidsbanken i Sorsele. 
 
De är idag trångbodda i de lokaler de är verksamma i, samtidigt som 
kommunen äger lokaler som inte nyttjas till fullo. Det behövs också fler 
sysselsättningar för arbetsträning och kommande utbildningar.  
 
Därför vill Centerpartiet att det görs en utredning om att flytta verksamheten 
till nuvarande Kulturhuset. Piratens verksamhet kan sköta mer av drift och 
underhåll av lokalerna och på så sätt skapa möjligheter till meningsfull 
sysselsättning och arbetsträning. 
 
Verksamheten får tillgång till större lokaler, enskilda arbetsplatser och 
mötesrum för enskilda möten, som de saknar idag. 
 
Centerpartiet föreslår att: 
− Verksamheten Piraten flyttas till nuvarande Kulturhuset 
 
Beslutsunderlag 
Motionen 
 
Förslag till beslut 
Maria Broberg (v) - Överlämnar motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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Kf § 98 Dnr 2022/179-104 
 
Redovisning partistödets användning - 2021 
Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisning av partistödets användning från Vänsterpartiet, Sorsele 
Socialdemokratiska Arbetareparti och Centerpartiet för år 2021 godkänns. 
Partistöd för år 2023 godkänns för utbetalning till dessa partier. 
 
Ärendebeskrivning 
En mottagare av partistöd ska årligen lämna en skriftlig redovisning som visar 
att partistödet har använts för det ändamål som anges i 4 kap. 29 § första 
stycket kommunallagen, alltså till att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska inkludera ekonomisk redovisning 
och verksamhetsberättelse. Till redovisningen ska fogas ett granskningsintyg. 
Redovisning ska ske per kalenderår och vara inlämnad till kommunen senast 
per den 30 juni året efter det att stödet har lämnats. 
 
Partistöd betalas ur årligen i förskott under januari månad efter beslut av 
fullmäktige. Har redovisning och granskningsrapport enligt 4 kap. 31 § andra 
stycket kommunallagen inte lämnats in till fullmäktige senast den 30 juni året 
efter redovisningsperiodens utgång, utbetalas inget stöd för nästkommande år. 
Det lokala partistödet i Sorsele kommun utgår till partier som är 
prepresenterade i fullmäktige i enlighet med vad som föreskrivs i 4 kap. 29 § 
andra stycket kommunallagen. 
 
Kommunfullmäktige beviljade 2020-09-27 § 73 om utbetalning av partistöd för 
2022 till Vänsterpartiet, Sorsele Socialdemokratiska Arbetarparti och 
Centerpartiet. Moderaterna hade inte lämnat in någon redovisning och 
beviljades därför inte någon utbetalning av partistöd för 2022. 
 
Vänsterpartiet, Sorsele Socialdemokratiska Arbetareparti och Centerpartiet har 
lämnat in redovisning senast 30 juni. Samtliga partier är representerade i 
kommunfullmäktige och uppfyller därmed villkoren för utbetalning av 
partistöd för år 2023. Moderaterna har inte heller i år lämnat in någon 
redovisning och uppfyller därmed inte villkoren för utbetalning av partistöd för 
år 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 133 
Allmänna utskottet § 79 30-08-2022 
Tjänsteutlåtande kommunsekreteraren 2022-08-08 
Redovisningar från respektive parti 
Transaktionsöversikt utbetalt partistöd 2022 
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Kf § 98, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Redovisning av partistödets användning från 
Vänsterpartiet, Sorsele Socialdemokratiska Arbetareparti och Centerpartiet för 
år 2021 godkänns. Partistöd för år 2023 godkänns för utbetalning till dessa 
partier. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomi 
Samtliga partier i kommunfullmäktige 
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Kf § 99 Dnr 2022/293-001 
 
Överförmyndarnämnden i södra Lappland – Reglemente och 
samverkansavtal från 2023-01-01 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anta reviderat samverkansavtal med fördelningsnyckel och reglemente för den 
gemensamma överförmyndarnämnden i södra Lappland under förutsättning att 
övriga ingående kommuner samt Vilhelmina kommun fattar motsvarande 
beslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Under 2018 beslutade Dorotea, Sorsele, Storuman, Åsele och Lycksele 
kommuner att bilda en gemensam överförmyndarnämnd från och med 
2019-01-01. Lycksele kommun utsågs till värdkommun och den gemensamma 
nämnden startade sin verksamhet 2019-01-01. Från och med 2020-09-01 
bedrivs verksamheten genom en gemensam enhet som består av en enhetschef 
samt tre heltidshandläggare. 
 
Vilhelmina kommun har 2022-03-21 fattat beslut i kommunfullmäktige att 
söka medlemskap i Överförmyndarnämnden i Södra Lappland från och med 
2023-01-01. Utifrån ovan har samverkansavtal med fördelningsnyckel och 
reglemente reviderats till att inkludera även Vilhel ina kommun inför beslut av 
samverkanskommunernas kommunfullmäktige. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 128 
Allmänna utskottet 2022-08-30 § 74 
Tjänsteskrivelse Överförmyndarnämnden i Södra Lappland 
Förslag till reglemente från 2023 
Förslag till samverkansavtal från 2023 
Fördelningsnyckel 2023 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta reviderat samverkansavtal med fördelningsnyckel 
och reglemente för den gemensamma överförmyndarnämnden i södra Lappland 
under förutsättning att övriga ingående kommuner samt Vilhelmina kommun 
fattar motsvarande beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: Överförmyndarnämnden i södra Lappland, Lycksele kommun, 
Kommunledningsgrupp Ekonomi  
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Kf § 100 Dnr 2022/365-107 
 
Ny förbundsordning för Kommunalförbundet Partnerskap 
Inland – Akademi Norr 
Kommunfullmäktiges beslut 
Godkänna den uppdaterade förbundsordningen för Partnerskap Inland - 
Akademi Norr. 
 
Ärendebeskrivning 
Malå kommun har lämnat Kommunalförbundet och då behöver 
förbundsordningen uppdateras enligt följande: 
− Under § 1 plockas Malå bort som medlem. 
− Under § 4 skall det stå förbundsdirektionen består av tolv ledarmöten och 

tolv ersättare. 
− Under §12 uppdatering av kommunallagshänvisning då det kommit en ny 

kommunallag sedan senaste uppdateringen för förbundsordningen.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 129 
Allmänna utskottet 2022-08-30 § 75 
Tjänsteutlåtande kommunchefen 2022-07-15 
Förslag till ny förbundsordning 
Protokoll Akademi Norr 2022-06-21 § 17 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna den uppdaterade förbundsordningen för 
Partnerskap Inland - Akademi Norr. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Akademi Norr 
Kommunledningsgrupp 
Ekonomi 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 19 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 101 Dnr 2022/380-003 
 
Arbetsordning kommunfullmäktige från 2022-10-15 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar arbetsordning för kommunfullmäktige. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har utsett en parlamentarisk arbetsgrupp med ledamöter 
från varje parti. Inför varje ny mandatperiod bör samtliga styrdokument 
revideras. Den parlamentariska arbetsgruppen har tillsammans med 
kommunsekreteraren jobbat fram ett förslag till ny arbetsordning för 
kommunfullmäktige. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 134 
Förslag till arbetsordning 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta förslag till arbetsordning för kommunfullmäktige. 
Katarina Lövgren (s) – Yrkar på att kommunfullmäktige ska ske på dagtid. 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer Lövgrens förslag under omröstning och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att kommunfullmäktige ska ske på kvällstid. 
Därefter beslutar kommunfullmäktige enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgrupp 
Kansliet 
Hemsidan 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 20 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 102 Dnr 2022/384-003 
 
Reglemente för kommunstyrelsen från 2023-01-01 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar reglemente för kommunstyrelsen. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har utsett en parlamentarisk arbetsgrupp med ledamöter 
från varje parti. Inför varje ny mandatperiod bör samtliga styrdokument 
revideras. Den parlamentariska arbetsgruppen har tillsammans med 
kommunsekretera en jobbat fram ett förslag till nytt reglemente för 
kommunstyrelsen 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 135 
Förslag till reglemente 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta upprättat förslag till reglemente för 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgrupp 
Kansliet 
Hemsidan 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 21 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 103 Dnr 2022/420-003 
 
Reglemente för samhällsbyggnadsnämnden från 2023-01-01 
Kommunfullmäktiges beslut 
Antar reglemente för samhällsbyggnadsnämnden. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har utsett en parlamentarisk arbetsgrupp med ledamöter 
från varje parti. Inför varje ny mandatperiod bör samtliga styrdokument 
revideras. Den parlamentariska arbetsgruppen har tillsammans med 
kommunsekreteraren jobbat fram ett förslag till nytt reglemente för 
samhällsbyggnadsnämnden 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 136 
Förslag till reglemente 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta upprättat förslag till reglemente för 
samhällsbyggnadsnämnden. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgrupp 
Kansliet 
Hemsidan 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 22 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 104 Dnr 2022/422-003 
 
Reglemente för valnämnden 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Antar reglemente för valnämnden. 
− Att gälla från 2023-01-01. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har utsett en parlamentarisk arbetsgrupp med ledamöter 
från varje parti. Inför varje ny mandatperiod bör samtliga styrdokument 
revideras. Den parlamentariska arbetsgruppen har tillsammans med 
kommunsekreteraren jobbat fram ett förslag till nytt reglemente för 
valnämnden 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 137 
Förslag till reglemente för valnämnden 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta upprättat förslag till reglemente för valnämnden. 
Maria Broberg (v) – Att gälla från 2023-01-01. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgrupp 
Kansliet 
Hemsidan 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 23 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 105 Dnr 2021/18-371 
 
Vindkraftpark Jiltjaur – begäran om kommunal tillstyrkan 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet bordläggs i avvaktan på regeringens utredning om ersättningsnivåer 
för vindkraft. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Jan Axelsson (c) och Kjellan Grundström (v) i 
handläggningen av detta ärende och lämnar sin plats i möteslokalen. Ingen 
ersättare inträder. 
 
Ärendebeskrivning 
Fred. Olsen Renewables AB har skickat in beredningsunderlag till Sorsele 
kommun inför beslut om kommunal tillstyrkan avseende vindkraft på 
Jiltjaurberget. 
 
Enligt 16 kap 4 § miljöbalken får tillstånd till en anläggning för vindkraft 
endast ges om den kommun där anläggningen avses uppföras har tillstyrkt det. 
Kommunstyrelsen ska därför föreslå fullmäktige om tillstyrkan av 
vindkraftsparkens uppförande får ske. 
 
Fred. Olsen Renewables AB önskar att kommunfullmäktige i Sorsele tar 
ställning till huruvida planerad verksamhet på Jiltjaurberget, med upp till 56 
vindkraftverk med en högsta totalhöjd på 270 meter över markytan, utgör en 
lämplig markanvändning eller inte. 
 
Under dagens möte informerar Måns Näsman att det finns ett undertecknat, 
skriftligt avtal med Rans sameby. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 127 
Tjänsteutlåtande samhällsbyggnadschef 2022-08-31 
Tilläggsplan för vindkraft 
Begäran om kommunal tillstyrkan 2022-05-25 
Registreringsbevis, bilaga 1 
Detaljkartor, bilaga 2 
Teknisk beskrivning, bilaga 3 
Samrådsredogörelse, bilaga 4.1 
Ljudberäkningar, bilaga 4.3 
Skuggberäkning, bilaga 4.4 
Åtagande om vindbygdsmedel, bilaga 5 
Ansökan om tillstånd, bilaga A 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 24 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 105, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Ärendet bordläggs i avvaktan på regeringens utredning om 
ersättningsnivåer för vindkraft. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Fred. Olsen Rewables 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 25 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 106 Dnr 2022/296-253 
 
Försäljning av fastigheten Gargnäs 1:113 
Kommunfullmäktiges beslut 
− Sälja fastigheten Gargnäs 1:113 för 1 krona. 
− Återköpsrätt för såld fastighet Gargnäs 1:113, ska gälla för kommunen vid 

eventuell framtida försäljning av fastigheten eller upplösning av föreningen. 
− Fastigheten säljs i befintligt skick. 
− Fastighetens skötsel och användning följer gällande detaljplan. 
− Kommunen friskriver sig från alla framtida kostnader för fastigheten. 
− Kommunen står för samtliga fastighetsbildningskostnader förenade med 

försäljningen. 
− Fastighetsbildningskostnaderna finansieras av konto för kommunens 

oförutsedda utgifter, verksamhet 10110 (kommunstyrelsen oförutsedda 
behov). 

− Föreningen övertar vägansvaret från Byvägen fram till campingen (Gargnäs 
1:159) då vägen ingår i fastigheten Gargnäs 1:113. 

− Kommunen behåller driftsansvaret för vägbelysningen. 
− Servitut för vatten- och avloppsledningar tecknas mellan kommunen som 

ledningsägare och ny fastighetsägare. 
− Tillträde sker då kommunens beslut vinner laga kraft, köpeskilling erlagts 

och köpebrev tecknats. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Styrbjörn Lind (s) i handläggningen av detta ärende 
och lämnar sin plats i möteslokalen. Ingen ersättare inträder 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har tillsammans med ekonomienheten upprättat förslag 
till försäljning av fastigheten Gargnäs 1:113. Gargnäs Intresseförening har 
ansökan om att förvärva fastigheten. Teknisk chef har inte medverkat i någon 
förhandling eller i övrigt i ärendet. Föreningen erhöll 2021-06-22 alla 
fastighetshandlingar som kommunen förfogade över på fastigheten Gargnäs 
1:113 med angränsande fastigheter varför föreningen får antas vara väl insatt i 
fastighetsfrågorna som rör denna försäljning. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 140 
Allmänna utskottet 2022-08-30 § 77 
Situationskarta 
Tjänsteskrivelse 
Avsiktsförklaring 
Fastighetsrapport 
Ansökan från Gargnäs Intresseförening om förvärv 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 26 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 106, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen: 
− Sälja fastigheten Gargnäs 1:113 för 1 krona. 
− Återköpsrätt för såld fastighet Gargnäs 1:113, ska gälla för kommunen vid 

eventuell framtida försäljning av fastigheten eller upplösning av föreningen. 
− Fastigheten säljs i befintligt skick. 
− Fastighetens skötsel och användning följer gällande detaljplan. 
− Kommunen friskriver sig från alla framtida kostnader för fastigheten. 
− Kommunen står för samtliga fastighetsbildningskostnader förenade med 

försäljningen. 
− Fastighetsbildningskostnaderna finansieras av konto för kommunens 

oförutsedda utgifter, verksamhet 10110 (kommunstyrelsen oförutsedda 
behov). 

− Föreningen övertar vägansvaret från Byvägen fram till campingen (Gargnäs 
1:159) då vägen ingår i fastigheten Gargnäs 1:113. 

− Kommunen behåller driftsansvaret för vägbelysningen. 
− Servitut för vatten- och avloppsledningar tecknas mellan kommunen som 

ledningsägare och ny fastighetsägare. 
− Tillträde sker då kommunens beslut vinner laga kraft, köpeskilling erlagts 

och köpebrev tecknats. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Tekniska chefen 
Gargnäs Intresseförening 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 27 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 107 Dnr 2022/436-006 
 
Sammanträdesdagar 2023 
Kommunfullmäktiges beslut 
Anta följande sammanträdesdagar: 
6 mars, 8 maj, 26 juni, 25 september, 6 november, 18 december 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige, nämnder och utskott ska fastställa sammanträdesdagar 
för kommande år. Eftersom utskotten sammanträden ska ligga i anslutning till 
kommunstyrelsen, ska de själva fatta beslut om sina sammanträdesdagar efter 
det att kommunstyrelsen fattat beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-09-13 § 154 
Tjänstutlåtande kommunsekreteraren 2022-09-07 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Anta följande sammanträdesdagar: 6 mars, 8 maj, 26 juni, 
25 september, 6 november, 18 december. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunledningsgruppen 
Kansliet 
Hemsidan 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2022-09-26 28 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 108  
 
Avslutning 

Ordförande tackar för de fyra gångna åren och tackar för sin tid som 
ordförande. 
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